
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation  
till Tandvårdsnämndens ordförande Karin Nordwall (C) 

 

Angående folktandvården i Bräkne-Hoby 

Vid Tandvårdsnämndens senaste möte i mai, i samband med tertialrapporten, 

redovisades bland annat hur kösituationen ser ut till Folktandvårdens kliniker. 

 

I Ronneby var det 626 nya vuxna patienter som stod i kö april 2019 och i Bräkne-

Hoby var det 100 nya vuxna patienter i kö. Trots denna situation har det 

framkommit att allianspartierna i den styrande minoriteten tänker stänga kliniken i 

Bräkne-Hoby. 

 

Mina frågor till Tandvårdsnämndens ordförande blir: 

 

Vilka åtgärder kommer du att vidta för att åtgärda kösituationen? Och kommer ni att 

stänga kliniken i Bräkne-Hoby?  

 
 

 

Ronneby 2019-06-07   

 

Teo Zickbauer (S) 


